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Protokoll från möte med rådet för 
funktionshinderfrågor 

Tidpunkt: 2015-04-15, kl. 13.30 - 15.30 

Lokal: Österholmen-Västerholmen, Bodholmsplan 2, plan 7. 

 

 

 

Seppo Mälkki   Stig-Joeran Samuelsson 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Karin Rask, HSO/ FHLIS 

Seppo Mälkki, HSO/ RSMH 

Stig-Joeran Samuelsson, DHR 

 

Sarah Adewale Chaara, sekreterare, Beställarenheten ÄO-FH, 

SDF 

Andreas Thorstensson, avdelningschef för utförarenheten, SDF 

Sara Heppling Trygg, samhällsplanerare, SDF 

Susanne Leinsköld, ny avdelningschef för stadsutveckling, SDF 

 

 

Frånvarande: 

Lotta Rosenström, HSO/ FUB 

Margareta Jonsson, HSO/SDF 

 

Särskilt inbjudna:  

- Sara Heppling Trygg, samhällsplanerare, SDF 

 

Förslag till dagordning 

 

Mötets öppnande 

 

Presentationsrunda 

 

§ 1 Godkännande av dagordning 

Dagordning godkänns. 
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§ 2 Val av justerare 

Sarah Adewale Chaara sekreterare och Stig-Joeran Samuelsson 

justerare. 

 

§ 3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§ 4 Information från förvaltningen 

Andreas Thorstensson informerar om hur det ser ut för de brukare 

som bor på Vårbacka gruppboende som läggs ner. Tre av 

brukarna som bor på Vårbacka håller på att flytta till andra 

boenden i Skärholmen. Personal som arbetat nära de brukarna 

kommer att flytta med till de nya boendena. Det är ännu inte helt 

klart vart de två andra brukarna kommer att flytta, men sannolikt 

kommer Vårbacka att kunna stängas efter sommaren.  

 

Vad gäller punkten som kommit upp på workshopen kring att 

schemaläggningen på boenden ska vara mer utvecklad till 

brukarnas behov. Det vill säga ökad bemanning vad gäller 

kvällstid och helger. Inom flera boenden är detta klart, men 

arbetet med detta fortlöper.  

 

1 oktober tar Frösunda över en del av den dagliga verksamheten. 

Träffar med medarbetare och brukare har skett och en plan är 

upplagd för hur övertagandet ska se ut. SDF och Frösunda är 

dock inte helt eniga kring hur det kommer att se ut kring 

personalen, men det pågår en kommunikation om detta.  

 

I Sätra Stall området är det klart att 12 – 14 servicelägenheter 

kommer att vara klara våren 2016. Det pågår mycket 

byggnationer i Bredäng och Sätra. Ingenting är bestämt, men 

SDF arbetar för att både servicelägenheter och gruppbostäder ska 

integreras i dessa. Det finns ett mål som gäller bostäder för över 

100 personer. Av dessa ska 5 % av lägenheterna vara avsedda för 

personer med olika funktionsnedsättningar.  

 

SDF har haft kontakt med Enheten för bedömning och 

förmedling som menar att det finns ett behov av fler bostäder för 

personer med funktionsnedsättningar.  

 

Fastigheten som heter Byholmen i Vårberg ska tömmas. Där 

finns både boenden för personer inom socialpsykiatrin och 

funktionsnedsättning.  
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Vad gäller den eventuella byggnationen på trekanten i Bredäng 

ska organisationen inkomma med kompletteringar. Ärendet om 

bygglov ska komma upp i vår på nämnden.  

 

Sara Heppling Trygg går igenom de olika åtgärderna som gäller 

för Tillgänglighetsplanen. Se bilaga. I år är Bredäng prioriterat. 

Förra året arbetade man med Skärholmen och där är det vissa 

punkter som kvarstår.  

 

Synpunkter från rådet: Mattor utanför butiker kan vara ett 

tillgänglighetsproblem. Detta bör också tas upp.  

 

2 juni mellan kl 9.30 och 13.30 planeras vandringen i Bredäng 

utifrån tillgänglighetsplanen. Bredängs centrum är samlingsplats.  

 

Sara kontrollerar med trafikkontoret och pensionärsrådet om 

tiden passar dem.   

 

Ett mål SDF ska arbeta med är att ta bort enkelt avhjälpa hinder 

och att det ska finnas tillräckligt med parkbänkar. Vad gäller 

parkbänkarna är det inte bara i Bredäng som ska prioriteras utan 

det gäller även de primära stråk som är utsedda. Skärholmen har 

sökt 5 miljoner kronor från Stockholms stad för att arbeta med 

detta område.   

 

Reinvesteringsmedel. Alla SDF har påpekat att det krävs mer 

pengar till underhåll. Stockholms stad har avsatt 450 miljoner 

under 10 år.   

 

Susanne Leinsköld tar upp att SDF planerar att testa att använda 

en ny typ av skylt som visar hur man kan teckna olika saker tex 

att åka rutschkana. Susanne undrar om rådet känner till någon 

specifik lekpark där denna skulle kunna sättas upp. Rådet ger tips 

på var det vistas många olika personer.  

 

§ 5 Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail till rådets 

ledamöter. 

 

Rådet undrar om det finns någon möjlighet för representant för 

rådet att vara med i referensgrupp/arbetsgrupp när det gäller 

upphandlingen av teckentolkar.  
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§ 6 Skrivelser och rapporter 

Det har inkommit protokoll från Kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor från möten som ägt rum 23 februari 2015 

och 23 mars 2015.  

 

§ 7 Inkommande post 

 

§ 8 Övriga frågor 

Mikael Erdefelt från Älvsjös råd för funktionshinderfrågor vill 

samarbeta med rådet i Skärholmen och Hägersten-Liljeholmen. 

Han vill ha förslag på datum i september eller oktober när ett 

sådant möte skulle kunna äga rum.  

 

Stig-Joeran kommer att kontakta en representant för rådet för att 

planera ett möte.   

 

Nästa möte äger rum 13 maj. 

 

 

Mötet avslutas 

 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

 

Sarah Adewale Chaara 

 

 

Protokollet godkänns och justeras 2015-04-15. 

 


